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Abstract (en)
The ski shoe attachment comprises a fixing located on top of the ski for attaching the boot to the ski. The boot comprises a sole having at the front
means for attaching to the fixing. The boot back (6) surrounding the heel and extends towards the foot front and forms with the sole a concave
clearance located at the plantar arch. There is a support in the concave clearance intended, during an impulse, to be supported on the zone of
the ski perpendicular to the clearance. This avoids lateral deformation of the back at the clearance. The support is constituted by several ribs (20)
which are attached to the boot in the concave clearance. These ribs extend laterally and are perpendicular to the top part of the clearance and are
supported on the ski by their lower edges. The ski boot attachment prevents lateral flexing of the boot towards the inside during impulses.

Abstract (fr)
Ensemble chaussure-fixation-ski pour la pratique du ski de fond, comprenant: une fixation (4) proprement dite, disposée sur le dessus du ski pour
solidariser la chaussure (1) au ski; une chaussure (1) comportant: une semelle (5) présentant à l'avant des moyens de solidarisation à la fixation
(4); un contrefort (6) entourant le talon (7) et se prolongeant vers l'avant (8) sur la face interne de la chaussure jusqu'au niveau de l'avant-pied
en formant avec la semelle un dégagement concave (9) disposé au niveau de la voute plantaire; caractérisé en ce qu'il comprend également des
moyens ménagés dans le dégagement concave (9) destinés, lors de l'impulsion, à prendre appui sur la zone de la fixation (32) disposée à l'aplomb
du dégagement (9) et à éviter la déformation latérale du contrefort (6) au niveau du dégagement (9). <IMAGE>
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